
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer T. van 

Kesteren van de PVV en de heer A. Sijbolts van de Stadspartij gestelde 

vragen ex art. 38 RvO over de belofte voor een nieuwe brandweerkazerne te 

Haren. De brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan. 

 

 

1. Is het College van B&W bekend met het artikel in Haren/de Krant van 

17 juni jl.? En zo nee waarom niet? 

 

Het college is bekend met het artikel.  

 

2. De huidige brandweerkazerne aan de Westerse drift in Haren is 

gedateerd en voldoet niet meer aan de voorgeschreven Arbo-

regelgeving. En dat heeft nadelige gevolgen voor de aan- en 

uitrijtijden en voor de werkomgeving en werkomstandigheden van het 

brandweerpersoneel. Waarom wordt er afgezien van de bouw van een 

nieuwe brandweerkazerne in Haren?  

 

De aannames in de inleiding van de vraag zijn onjuist. Aanpassingen aan de 

kazerne maken dat op een veilige manier gebruik kon en kan worden gemaakt 

van de kazerne en de staat van de kazerne heeft geen invloed op uitruk- en 

aanrijtijden. Dit wordt hoofdzakelijk bepaald door de woon- en werkadressen 

van de vrijwillige brandweermensen.  

 

Op de vraag ‘waarom wordt afgezien van de bouw van een nieuwe kazerne in 

Haren’: daarvan is op dit moment geen sprake. De nieuwbouwplannen voor 
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de kazerne van Haren zijn, net als m.b.t. de kazerne van Baflo (Het 

Hogeland), voorlopig opgeschort. 

 

3. Vindt het College van B&W dat met betrekking tot de bouw van een 

nieuwe brandweerkazerne, de belofte van de gemeente Groningen, dat 

Haren het na de herindeling beter zou krijgen is nagekomen? En zo ja 

waarom wel?  

 

Of Haren het qua kazerne beter gaat krijgen is mede afhankelijk van wat de 

Veiligheidsregio Groningen (VRG) gaat besluiten aangaande de aangehouden 

nieuwbouw van de kazerne. We mogen er vanuit gaan dat als de VRG tot 

bouw overgaat de kazerne kwalitatief beter is dan de huidige.  

 

4. Kan het College uitleggen waarom omwonenden deze 

beleidsmaatregel uit de krant moesten vernemen en niet zijn 

meegenomen in het voornemen van de gemeente Groningen om de 

nieuwbouw van een brandweerkazerne ‘on hold’ te zetten?  

 

Het besluit om tot het opschorten van de nieuwbouw over te gaan is niet van 

de gemeente Groningen, maar van (het dagelijks bestuur van) de VRG. 

De VRG heeft ons geïnformeerd bij brief van 28 april 2020. Tijdens de 

geplande bestuurlijke tweedaagse van 7 en 8 mei 2020 zou het Algemeen 

Bestuur van de VRG zich eerst buigen over de bredere visie op de toekomst 

van de VRG, waaronder Brandweerzorg 2030, en over de investeringsagenda 

en hoe deze zich verhoudt tot mogelijke kostenbesparingen. Het Dagelijks 

Bestuur van de VRG is van mening dat er tot dat moment vooralsnog geen 

besluiten kunnen worden genomen over deze investeringen.  

  

Vanwege de maatregelen die zijn getroffen met betrekking tot COVID-19 is 

ook de bestuurlijke tweedaagse verplaatst naar medio oktober. Daarmee was 

het noodzakelijk de uitvoering van de nieuwbouwplannen van de kazerne uit 

te stellen tot nader order. 

 

Uw raad is hierover geïnformeerd bij dagmail van 16 juni jl. Voor zover 

bekend zijn de omwonenden niet geschaad in hun belangen en zullen zij 

meegenomen worden als belanghebbenden bij de te volgen procedures tot het 

verkrijgen van een omgevingsvergunning.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


